
SJEDNICA NASTAVNIČKOG VIJEĆA, 9. 12. 2024. 

1. Usvajanje predloženog dnevnog reda  

Dnevni je red jednoglasno usvojen. 

2. Zapisnik sa prethodne dvije sjednice NV 

Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 

3. Aktualnosti u školi i učeničkom domu – izvješće ravnateljice i razrednika 

Pismo roditelja učenice 3.a razreda (s Razrednog vijeća roditelja) zbog odluke 

razrednika da ne odvede učenike na maturalno putovanje zbog problematičnog 

ponašanja pojedinaca u razredu. Iskazala je razočaranje školom u vidu neodlaska na 

izlete, stanjem u domu i sl. Ravnateljica se s većinom slaže, a i veliki broj nastavnika. 

Ravnateljica upućuje molbu nastavničkom vijeću da promisle o kritikama i pokušaju 

poboljšati neke stvari (komunikacija, dulje vrijeme provedeno u školi…). 

4. Dogovor za termine održavanja Razrednih vijeća 

Sljedeća će se sjednica NV održati 18. 12. u 13:30 sati. Isti se dan planira božićni 

ručak/večera u restoranu Kopačina zajedno s djelatnicima Srednje škole Bol. Još nije 

poznat točni termin i cijena menija po osobi, definirat će se naknadno.  

Razredno vijeće 12. 12. od 15:00 sati – svi razredi. 

5. Izvješće o kadrovskoj situaciji 

Natječaj za knjižničara, nastavnika strukovnih predmeta i Matematika u struci – jedna 

molba za jedan natječaj i jedna pravovaljana za drugi. Ravnateljica predlaže Sandru 

Nejašmić Pirnat za radno mjesto ….. puno radno vrijeme. NV se jednoglasno slaže s 

odlukom. 

6. Razno 

Najava Simpozija kamenara u svibnju 2025. godine. Prijedlog termina maturalne 

zabave – siječanj ili veljača 2025. godine. Županija je isplatila dio dugova pa bi dio 

mogućih budućih izleta ipak trebali plaćati roditelji učenika. Jakova Babarovića zvao je 

profesor s Građevinskog fakulteta u Splitu imamo li prijedlog za radno mjesto radnika 

u laboratoriju fakulteta sa završenom tehničkom srednjom školom – građevinske i 

srodne struke (dobro bi bilo da je završio Klesarsku školu). Nastavnica Simona Širković 

Martinić dovela bi učenike Osnovne škole Pučišća u posjet radionici Klesarske škole. 

Ivana Grcić Jurić kontaktirala je Geološki institut koji bi provodio  


